



Acrobazie – Eine Ausstellung im neuen UniCredit Kunstraum am Viktualienmarkt. Eingang Reichenbachstr. 3 (neben der HVB Filiale) 13.11.2010 – 15.01.2011, Dienstag bis Samstag 14.00 Uhr bis 20.00 Uhr. Der Eintritt ist kostenlos.

Kuratorin: Elisa Fulco

Gezeigt werden Kunstwerke von den Künstlern des „Atelier di Pittura Adriano e Michele“ und von den Künstlern, die innerhalb des psychiatrischen Krankenhaus „Fatebenefratelli“ in San Colombano al Lambro bei Milano Workshops durchführen. Acrobazie will eine Brücke zwischen Außenseiterkunst und etablierten Kunstformen schaffen.

Acrobazie – an exhibition in our new UniCredit Kunstraum at the Viktualienmarkt, entrance Reichenbachstr. 3 (beside HVB branch) 13/11/2010 – 15/01/2011, Tuesday to Saturday, from 2:00 p.m. to 8:00 p.m. Admission is free.

Curator: Elisa Fulco

On display the artworks by the authors of Atelier of Pittura Adriano e Michele and the young artists who hold workshops within the psychiatric hospital Fatebenefratelli in San Colombano al Lambro (near Milan), sponsored by UniCredit since 2006. Acrobazie's vision is to create a dialogue between outsider art and established forms of art, thereby narrowing the gap via creativity.

